
PROTOKÓŁ NR 35/12

z posiedzenia: Komisji Rewizyjnej oraz Budżetu, Planowania i Finansów,

które odbyło się 23 kwietnia 2012 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 17:00.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Zofia Ujma – Przewodnicząca Komisji,

2. Krzysztof Kapała – Wiceprzewodniczący Komisji,

3. Kamila Pietraszek,

4. Anna Klepacz,

5. Teresa Szczepańska,

6. Maria Zielińska,

7. Mariusz Kubiak,

8. Zbigniew Mazurak.

Nieobecni usprawiedliwieni: Adam Bierowski, Paweł Pituch, Paweł Szymczyk, Artur Wrona.

Zaproszone osoby:

9. Andrzej Machnica, 

10. Agata Młodawska.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Ogólna analiza budżetu za 2011 rok i I kwartał 2012 r.

3. Sprawy różne.

Ad.  1   Posiedzenia  obydwu  komisji  tj.  Rewizyjnej  oraz  Budżetu  Planowania  i  Finansów  zostały 

zwołane celem zapoznania się radnych z realizacją budżetu za 2011 rok i I kwartał 2012 roku.

Posiedzenie  otworzyła  Zofia  Ujma,  poprosiła  Panią  Skarbnik  o  wyjaśnienie  treści  uchwały  z  RIO  którą 

odczytał P. Kapała.  

Ad.  2  Pani  Skarbnik  omówiła  budżet  za  2011  rok,  ustosunkowała  się  do  opinii  (uchwały)  nr 

I/87/2012 Składu Orzekającego RIO we Wrocławiu z dnia 16.04.2012 r.

Pani Skarbnik odpowiadała na pytania zadawane przez radnych. Kontrowersyjnym dla członków komisji były 

dane zawarte w pkt 9 uchwały, głównie wskaźnik określający wartość ujemną tj. różnicę pomiędzy dochodami 

bieżącymi a wydatkami bieżącymi. Wielkość ujemna wynosi 658576 tys. zł, oznacza to jednocześnie że nie  

został zachowany wymóg określony przepisami art. 242 ust. 2 Ustawy o Finansach Publicznych.

Radny P. K. Kapała zwrócił również uwagę na nie zachowanie wymogu o którym mowa w art. 243 UPF.

Pani Skarbnik wyjaśniając te punkty powiedziała że głównymi czynnikami składającymi się na ujemny wynik  

dochodów nad wydatkami były:

- przegrana sprawa z inwestorem P. Parysem
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- uregulowanie należnych środków na prowadzenie Gimnazjum

- brak podatku od spółki która regularnie zalega z tymi płatnościami.

Na szczegółową analizę budżetu oraz opinię o absolutorium dla P. Burmistrza, Komisja Rewizyjna umówiła  

się na termin na koniec maja, szczegółowo ustali przewodnicząca.

 

Ad. 3 W sprawach różnych zebrani mówili głównie o porządkach i brudzie w mieście. 

Na tym posiedzenie zakończono.

Protokołowała:                                                                                                  Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej;

Zofia Ujma                                                                                                               Wiceprzewodniczący Komisji 

                                                                                                                                Budżetu, Planowania i Finansów        
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